



PATENTS & TECHNOLOGIES

## NEWS RELEASE

### 新闻通稿

FOR IMMEDIATE RELEASE – FRIDAY, OCTOBER 22, 2021

即时发布 - 2021 年 10 月 22 日, 星期五

### **i4F kicks off new exhibiton season at NAFCD, November 2-4 2021**

### **i4F 将于 2021 年 11 月 2 - 4 日在 NAFCD 启动新一轮展览季**

- ***i4F supports NAFCD Annual Convention for 3rd consecutive year***
- ***i4F 连续第三年支持并参加 NAFCD 年会***
- ***CCO, Asia and Russia and CCO, North America and Europe both present on i4F Booth #236***
- ***亚洲和俄罗斯地区 CCO, 美国和欧洲地区 CCO 将同时出席线下展台, 展位号 #236***

HAMONT, BELGIUM – i4F, a group of companies providing patents and technologies to the flooring industry, today announced that it is once again exhibiting at the North American Association of Floor Covering Distributors (NAFCD) annual convention – **booth number #236**. This year’s event takes place in Dallas, Texas, at the Hilton Anatole from November 2-4. This will be i4F’s third time as an exhibitor – physically and virtually, demonstrating its commitment and support to the NAFCD as well as its members.

HAMONT, BELGIUM – i4F, 一家为地板行业提供专利和技术的集团公司, 今天宣布将再度参加北美地材经销商协会 (NAFCD) 举办的年会, **展位号为 #236**。今年的活动将于 11 月 2 日至 4 日在德克萨斯州达拉斯的 Hilton Anatole 酒店举行。无论实体还是线上, 这将是 i4F 第三次作为展商参展, 这都体现了公司对 NAFCD 及其成员的承诺和支持。

The North American Association of Floor Covering Distributors serves distributors, suppliers and service providers of floor covering materials and related products. The volunteer organization enables the leaders of wholesale floor covering distributors to be the most efficient, professional and profitable vehicle for bringing their suppliers’ product to market, resulting in the highest degree of satisfaction from suppliers to customers. Learn more at [www.nafcd.org](http://www.nafcd.org).

北美地材经销商协会 (NAFCD) 致力于支持地材和相关产品的经销商、供应商和服务提供商。该志愿组织使优秀的地材经销商能有效、专业且有利地将其供应商的产品推向市场, 从而使供应商和客户的满意度达到最高水准。了解更多信息, 请访问 [www.nafcd.org](http://www.nafcd.org)。

Senior members of i4F’s management team will be physically present on the company’s booth #236, including Matthieu Dekens, i4F’s Chief Commercial Officer North America and Europe and David Song, the company’s Chief Commercial Officer, Asia and Russia. They will share details on i4F innovations feature cutting-edge solutions in the areas of drop-lock technologies, digital printing, surface finishing – including technologies that imitate ceramic grouts, wall and ceiling installation systems, high demand, new materials and panel compositions as well as manufacturing processes.

i4F 的管理团队成员将亲临公司 236 号展位，包括 i4F 北美和欧洲区 CCO - Matthieu Dekens 以及公司亚洲和俄罗斯地区 CCO - David Song。他们将分享 i4F 尖端的锁扣技术、数字印刷、表面处理——包括仿陶瓷的美缝技术、墙壁和天花板安装系统、新材料和面板组成以及制造工艺等领域的尖端解决方案。

## ends ##

**Contact:**

Gilliane Palmer  
+31 6 4189 9515  
[gilliane@i4f.com](mailto:gilliane@i4f.com)

**About i4F:**

*i4F® is an innovations group focused on the development of patents and technologies for the flooring industry. Its portfolio includes IP for flooring installation and wall mounting systems, material compositions, surface treatment, digital printing as well as laminate and board production technologies. i4F has strategic partnerships with the industry's most important IP players, including Classen, Kronospan, HMTX, Windmüller, CFL Flooring, Tarkett, Kingdom Flooring, Lico, Benchwick, QuickStyle Industries, Hymmen and Shaw Industries. The company's flagship technologies, 3L TripleLock® and Click4U®, provide a unique one piece drop-lock installation technique for flooring panels that eliminates the need for an additional insert on the short side. The solution is suitable for laminate, luxury vinyl tiles, expanded polymer core, solid polymer core and wooden flooring panels. International patents and patent applications for i4F's technologies have been granted and filed in over 100 countries worldwide. Visit [i4f.com](http://i4f.com)*

i4F® 是一家致力于地板行业专利和技术研发的高新技术集团，其专利组合包括地板安装和墙板安装，材料配比，表面处理，数字印刷，强化地板以及板材生产技术的知识产权。i4F 与行业内顶级的知识产权领导者 Classen, Kronospan, HMTX, Windmüller, CFL Flooring, Tarkett, Kingdom Flooring, Lico, Benchwick, QuickStyle Industries, Hymmen 和 Shaw Industries 建有战略合作关系。公司的旗舰技术 3L TripleLock® 和 Click4U® 锁扣技术为地板安装提供了独一无二的整体直落式锁扣安装系统，短边安装不再需要额外的塑料插条。该技术适用于强化地板、LVT、WPC、SPC、多层实木地板和实木地板，i4F 已经在全球 100 多个国家为其相关技术申请了专利保护。

官网: [www.i4f.com](http://www.i4f.com)